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2010OKT 2 9. Írásbeli választ igénylő kérdés

tvatata

országgyűlési képviselő
krk ett:

Dr. Kövér László úrna k
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Réthelyi Miklós

Nemzeti Erőforrás Miniszter Úrhoz :

„Tartós megoldás a parlagfű okozta megbetegedéseknél?! ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Több szakember egybehangzó véleménye szerint van olyan véglegesnek tekinthető megoldás a

parlagfű okozta allergiában szenvedő betegek számára, amely nem csupán tüneti kezelést jelent ,

hanem a betegség kialakulásának okát szünteti meg .

Ezt a tartós megoldásként számon tartott allergén specifikus immunterápiát az Országo s

Egészségbiztosítási Pénztár nem támogatja, pedig ez egy olyan kezelés, amely rövid távon a tünetek

javulását hozhatja, hosszabb távon a betegség természetes lefolyásának megváltoztatásával a
súlyosabb betegség kialakulását képes megakadályozni .

Napjainkban kitűnő, mellékhatásokat nem, vagy alig kiváltó tüneti gyógyszerek állnak

rendelkezésre. De érthető módon sokan idegenkednek a folyamatos gyógyszer szedését ől, ráadásul
joggal tartanak betegségük súlyosbodásától és tartósabb megoldást szeretnének a betegségükre .

Erre az igényre kínál megoldást az említett terápia .

Tisztelt Miniszter Úr !

Mi a minisztérium álláspontja az allergén specifikus immunterápiát illet ően?
Lát-e arra lehetőséget, hogy az Országos Egészségbiztosítási Pénztár támogassa az említett terápiát?

Ha igen, mikortól van erre mód?



h

Továbbá kérdezem Miniszter Urat korábbi megtisztel ő válaszára reagálva :

Arra a kérdésemre nem kaptam konkrét választ, hogy terveznek-e önálló népegészségügyi program
indítását, azonban elmondta, hogy új megoldási javaslatokat dolgoznak ki? Milyen fázisban vanna k
ezek a javaslatok, mikor ismerhető meg ezek tartalma?
Terveznek-e kormánymegbízott kinevezését a parlagfű elleni küzdelem témájában ?
Mivel több tárcát is érint a probléma, terveznek-e kormányzati együttm űködést, tárcaközi bizottság
felállítását?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2010. október 11 .

Dr. Oláh Laj
országgyűlési ké

MSZP
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